## 第十届国际离子通道大会第一轮通知 First Announcement of the 10<sup>th</sup> International Ion Channel Conference

国际离子通道大会 (The International Ion Channel Conference, IICC) 是由海内外科学家联合举办的每两年一次的学术会议,旨在为离子通道研究领域的专家、学者和研究人员提供一个国际化、高水平的交流与合作平台,展现国内外最新的及尚未发表的研究成果,推动这一领域的快速发展。会议前九届先后在大连(2007)、哈尔滨(2009)、上海(2011)、石家庄(2013)、泸州(2015)、青岛(2017)、杭州(2019)、天津(2021)和南京(2023)成功举办,参会人员规模不断扩大,是具有重要国际影响力的学术盛会。

The International Ion Channel Conference (IICC) is a biennial academic conference jointly organized by scientists in China and overseas, aiming to provide an international and high-level exchange and cooperation platform for experts, scholars and researchers in the field of ion channel research, to display the latest, particularly unpublished, research results and to promote the development in this research field. The first nine sessions of the conference were successfully held in Dalian (2007), Harbin (2009), Shanghai (2011), Shijiazhuang (2013), Luzhou (2015), Qingdao (2017), Hangzhou (2019), Tianjin (2021) and Nanjing (2023). The scale of participants continues to expand, and it is an important academic event with considerable international influence.

第十届国际离子通道大会将于 2025 年 7 月 14 日- 7 月 18 日在贵州省贵阳市召开!本次会议将邀请来自多个国家的院士和杰出科学家出席,会议将以大会报告一主旨报告一墙报等形式进行,由多位院士和著名科学家做精彩的专题学术报告。会议主题涵盖了离子通道研究的各个层面,包括生物物理、生理、病理、药理及离子通道药物开发,为各国科学家提供多系统和多层次的交流平台,为国际和国内的科研合作提供良好的交流环境。

The 10<sup>th</sup> International Ion Channel Conference (10<sup>th</sup> IICC) will be held in Guiyang, Guizhou Province from July 14 to July 18, 2025. Distinguished academicians and outstanding scientists from many countries will attend the conference to give insightful academic lectures. The theme of the conference covers all aspects of ion channel research areas, including biophysics, physiology, pathology, pharmacology and ion channel drug development, providing a multi-level communication platform for scientists from all over the world, and providing an excellent exchange environment for international and domestic scientific research cooperation.

在此,我们诚挚邀请各位同仁莅临参会,并欢迎大家积极投递会议摘要!

We hereby sincerely invite all colleagues to attend the conference and welcome everyone to actively submit an abstract!

大会特邀报告人 Confirmed Keynote speakers

Lily Jan(UCSF,美国) https://janlab.ucsf.edu/people/lily-jan-phd

Yuh Nung Jan(UCSF,美国) https://janlab.ucsf.edu/people/yuh-nung-jan-phd

Richard W Tsien (New York University,美国) https://med.nyu.edu/research/tsien-lab/

Mike Salter (University of Toronto, 加拿大) https://physiology.utoronto.ca/faculty/michael-salter

Pierre Paoletti (Institut de Biologie de l'École Normale Supérieure,法国) https://www.ibens.bio.ens.psl.eu/?rubrique24&lang= en





颜宁 Nieng Yan (深圳医学科学院,中国) https://smart.org.cn/smart/leadership/index.html 张海林 Hailin Zhang (河北医科大学,中国) https://iomh.hebmu.edu.cn/a/2020/01/14/2B8D97C6 9A4A48E686F9F3E3AD251466.html



李毓龙 Yulong Li(北京大学,中国) http://www.yulonglilab.org/group cn.html



竺淑佳 Shujia Zhu (中国科学院脑科学与智能技术 卓越创新中心,中国) http://www.cebsit.cas.cn/yjz/zsj /ry/

#### Organization

主办单位: 中国神经科学学会离子通道与受体分会

Sponsor: Branch of Ion Channels & Receptors, Chinese Neuroscience Society

承办单位:贵州大学

Organizer: Guizhou University

#### 大会主席 Conference Co-Chairs

Domestic Chair: Wei Yang, Ph.D. (杨巍, Guizhou University & Zhejiang University)

Overseas Chair: Lu-Yang Wang, Ph.D. (王路阳, SickKids Research Institute & University

of Toronto)

会议时间: 2025年7月14日-18日(14日报到)

Conference time: July 14-18, 2025 (Registration on July 14<sup>th</sup>)

### 注册缴费(Registration and Payment)

注册方式 (Registration Instructions):

线上注册/到会注册 (Online Registration/Onsite Registration)

## 注册费用 (Registration fee):

在州 英 / I (Registration 100).			
参会类别 Category	早期注册 Early Registration (Before May 31 <sup>st</sup> )	晚期注册 Late Registration (After June 1 <sup>st</sup> )	到会注册 Onsite Registration
教职员工 Faculty	RMB 2000/USD 300	RMB 2200/USD 350	RMB 2500/USD 400
24 1-	RMB 1000/USD 150	RMB 1200/ USD 200	RMB 1500/ USD 250
A .1. / P	RMB 2500/USD 350	RMB 2700/USD 400	RMB 3000/USD 450

注: 现场注册请出示学生证。博士后、住院医师、实验室技术员不属于学生范畴。注册费发票默认电子发票,若需纸质发票请备注。本次会议由中国神经科学学会收款并开具发票,注册交费时填写发票信息,会后一个月内开具。

## 取消参会(Cancellation of Participation):

会议召开前1个月取消参会,退100%注册费;会议召开前2周取消参会,退50%会议注册费;会议召开前取消参会,不退注册费。

If you cancel your participation 1 month before the meeting, we will refund 100% of the registration fee. If you cancel the participation 2 weeks before the conference, we will only refund 50% of the conference registration fee. If you cancel your participation right before the meeting, there is no refund.

银行转账:转账必须备注参会者的姓名,并且务必在网站上注册——点击在线支付——选择银行转账,您将看到银行转账信息,否则无法更改缴费信息。转账完成后,请将参会名称、转账凭证、参会姓名、联系电话等发送至 treasurer@cns.org.cn,以方便开具会议注册费发票。

## 摘要要求

#### Abstract

本次会议诚挚向各位参会代表征集摘要,5月31号之前提交的经审稿后录用的摘要,将有机会做口头报告。为了营造活跃的学术讨论氛围,我们鼓励展示尚未发表的研究成果。为给参会者提供充分交流最新研究成果的机会,会议也设置墙报展示,并评选优秀墙报奖。墙报制作要求0.9 m(宽) X 1.5 m (高),墙报请自行打印并带至现场,会后请自行取走。

All the attendees are encouraged to submit an abstract. We encourage presentations of unpublished results to create a vibrant environment of discussions. Abstracts submitted by May 31st and accepted after review will have the opportunity to give oral presentations. In order to provide participants with the opportunity to fully exchange the latest research results, we will also set up poster displays. Selected excellent posters will be awarded the Poster award. The poster size should be 0.9 m (width) X 1.5 m (height). Please print the poster and bring it to the site.

摘要提交截止日期: 2025年5月31日

Abstract Submission Deadline: May 31st, 2025

摘要提交流程:

Abstracts Submission Process: Registration- Login-User Center-Add/Modify Abstract 摘要模板:

# Abstracts Submission Template: Abstract.docx

下一轮通知将公布有关会议议程、地点和酒店住宿的更多信息。

More information about conference scientific programs, registration, venue and hotel accommodations will be announced shortly.

中国神经科学学会离子通道与受体分会

Branch of Ion Channels & Receptors, Chinese Neuroscience Society

2025年3月3日